
 

 

Skovbrynet Skole 
Værebrovej 156, 2880 Bagsværd 
Telefon: 39 57 65 65 
E-mail: skovbrynetskole@gladsaxe.dk 

   

    

Skolebestyrelsesmøde nr 5. 
Onsdag d. 18. januar, kl. 17.00 – 19.00 i konferencelokalet, Skovbrynet Skole 
 
Godkendelse af dagsorden 
 
Dagsorden: 
 
1. 
Orientering fra: (o) 30 min 
 
Formanden:  
herunder høringsprocessen omkrig trafiksikkerhedsplanen. Høringssvaret 28.1.  Der har fornylig væ-
ret en invitation, til bogerne, om møde på Rådhuset omkring information om trafiksikkerhedspla-
nen. 
 
Skolelederen:  
 
Medarbejderundersøgelsen: 
Torsdag d. 19.1 gennemgang  af Medarbejderundersøgelsen for lærergruppen.  
Der arbejdes med trivsel for personalet samt balance mellem tid og opgaver.  
En svarprocent på 67 er høj ift. tidligere undersøgelser. 
D. 23.1 er der samme proces for pædagoger og senere for TAP-gruppen. 
Undersøgelsen gennemgås for bestyrelsen efter gennemgang med personalet. 
 
Redegørelse til STUK 
Personalegruppe bliver torsdag d. 19.1 orienteret om, at forvaltningen har skulle udarbejde en re-
degørelse på baggrund af resultatet af afgangskaraktererne skoleåret 21/22.   
STUK reagerer på siginifikant fald i karaktergennemsnit.   
 
Bestyrelsen bliver præsenteret for redegørelsen når der er orienteret bredt i medarbejdergruppen. 
I redegørelsen fremgår en række indsatser der sættes i gang fremadrettet.  
Indsatser skal sikre, at eleverne får gode vilkår ift. prøverne, og den prøveforberedende undervis-
ning.  
I redegørelsen peges der på indsatser ift. elevernes skoleang fra 0. – 9. årgang.  
 
It 
Der rulles ud med nye I-pads og nye computere. Elevrådet får til opgave, hvordan der kan sættes 
fokus på at formulere principper og udarbejdes en kampagne ift. at passe bedre på vores devices.  
 
Personalesituationen: 
Tobias Andersen er ansat pr. 1.1.23. Er primært tilknyttet 5. årgang. 
Der har været et par langtidssygemeldinger, som gradvis vender tilbage.  
 
 
 
Eleverne: 
Der har været fælles elevrådsmøde. Her blev der talt trivsel på skolerne. Udskolingsdag og mellem-
trins dag var bl.a. på dagordenen.  
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Der blev også talt om elevrådetsrolle ved skolebestyrelsesmøder.  
Eleverne skal med på maillisten – CB beder Anette om at tilføje eleverne .  
På mandag er der en elevrådsformiddag på skolen, hvor der bl.a. tales om trivsel.  
På dagsordenen er:  

• It devices  

• elevernes stemme 

• Meddelelsesbogen 
 

Medarbejderne: 
Koordinatoremøderne er kommet i gang igen.  
PLC er ikke oppe og køre for øjeblikket. Der er sat tiltag i gang for at finde en eller flere interne med-
arbejdere, der kan stå for PLC frem til sommerferien.  
Det bliver godt at få åbnet PLC/biblioteket igen. 
 
Øvrige: 
Næste møde skal go Global / Go pro og profilen på dagordenen 
 
2. 
Meddelelsesbogen på Skovbrynet Skole (o) 15 min 
Status på arbejdet på baggrund af proces i personalegruppen, herefter skal det drøftes i elevrådet. 
Endelig godkendelse af principperne finder sted på bestyrelsens møde i februar 
v. ledelsen 
RV fremlægger processen  
Det skal undersøges, om man kan arbejde med UPV med meddelsesbogen, så der ikke laves dobbelt 
arbejde på 8. - 9. årgang 
Principperne er de overordnede linjer omkring Meddelelsesbogen.  
Internt aftales en proces omkring de mere praktiske  opgaver, bl.a. hvordan organiseres arbejdet 
mellem pædagoger og lærere? 
 
Næste skridt:  
MED torsdag 19.1 – på elevrådsmødet mandag i uge 4 – endelig godkendt SB til marts møde. 
 
3. 
Styrkelse af samarbejdet i skolebestyrelsen, herunder suppleringsvalg (o, d, b) 30 min 
v. formand Pernille Hindsgaul 
 
Det opleves at der ofte er mandefald til skolebestyrelsens møder. Det er ofte de samme personer 
der ikke møder op. Der skal ikke meget fravær til før bestyrelsen ikke er beslutningsdygtige.  
På forrige møde blev punktet taget op, siden er der ikke kommet nogen tilbagemeldinger. 
Pernille vil med bestyrelsens opbakning tale med de pågældende medlemmer mhb. at høre om de 
har lyst til at fortsætte, eller om der evt. kan laves et suppleringsvalg. 
De forældrevalgte giver udtryk for, at det er i orden at være  forhindret ind imellem. Som minium 
skal  der meldes afbud i god tid.  
 
 
 
 
 
 
 
4. 
Nedsættelse af projektgruppe til 2 årlige fælles kontaktforældrerådmøder (o, d, b) 20 min 
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v. formand Pernille Hindsgaul 
Der er forældre, især på de yngre årgange, som ikke er klar over, hvad det indebær at være kontakt-
forældre.  
Det har  tidligere har været ”Brug Skovbrynet” som har været primus motor for kontaktforældrene. 
Karen fra Brug Skovbrynet vil meget gerne hjælpe til ift. at lave 2 kontaktforædrerådsmøder.  
 
Det er vigtigt, at det aftales hvornår og hvordan kontaktforældrerådet skal arbejde. Der kan evt. 
laves et årshjul ift. hvad der tages op. (digitaldannelse, god adfærd, alkohol/stoffer …) Det kan være 
en måde at aktivere forældrestemmen.  
 
Projektgruppe:  
Der nedsættes en projektgruppe, hvor Daniel og Lars gerne deltager i samarbejde med Pelle og Ka-
ren fra ”Brug Skovbrynet”.  
Det er vigtigt, at der i gruppen også er et antal kontaktforældrerr. 
 SB medlemmernes rolle er at være facilitatorer. 
 
Aula 
Der skal oprettes en Aula gruppe, hvor kontaktforældrene kan skrive til hinanden.  
Det ønskes, at der oprettes en gruppe på Aula, hvor hele årgangen er tilknyttet, så forældrene kan 
skrive til hinanden på tværs af klasserne. 
 
 
 
5. 
Trafiksikkerhedsplanen i høring (o, d, b) 20 min 
Vi skal have udarbejdet et høringssvar ift trafiksikkerhedsplanen. 
Se bilag 
v. formand Pernille Hindsgaul 
hovedpunkter i planen:  
ankomst zonerne er sikre og trygge 
sikre og trygge veje og stier til skolerne 
sikre hastighedsgrænser på skolevejen  
 
Tidsplanen for implementering af indsatserne ? 
 
Ift. Skovbrynet Skole er motorvejskrydset og Værebrovej trafikale udfordringer. Der er ikke cykelsti. 
Der er bilister og cykler der kører overfor rødt. 
 
Der er få elever der bruger Værebrovej. De fleste kommer fra Værebroparken via pergolaen eller sti-
systemet.  
 
Der peges på, at der laves en cykelsti på Værebrovej. Både Skovdiget og Værebrovej er de eneste 
veje med cykelbane i stedet for cykelsti. Relevant for høringssvaret 
 
Der kan arbejdes på et ”kiss and ride” område uden for skolen. Der er lagt op til at lave en bilfri-
zone, hvis dette gennemføres er der bekymring for at, det evt. skaber kaos på Værebrovej.  
Kan der laves en afsætningszone på svømmehallens parkeringsplads? 
 
Anton (elevrep) bor ved siden af Skovbrynet Station, han bruger stisystemet og tunellen når han 
skal i skole. 
På Ringvejen er der malet et rødt midter felt, der er elever der krydser vejen her. Det skaber farlige 
situationer. Feltet signalerer, at der ikke kører biler.  Relevant at skrive ind i høringssvaret. 
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Der mangler fortov på Ringvejsiden, her går man på cykelstien. Der er fortovet  fremme ved krydset.  
 
Der er tidligere præsenteret en helhedsplan for området, dette er også nævnt i trafikplanen ift. at 
lave en krydsning over og under terræn i denne forbindelse.  
 
Det fremgår ikke hvor langtid planen skal være gældende. Den kan evt. lægge sig op ad den natio-
naleplan, som går til 2030. 
Der projekteres med en busrute BRT forbi skolen, den skal krydse cykelbanen på Ringvejen – Er rele-
vant ift. høringsvaret.  
 
De undervisningsmaterialer, der nævnes fra Kommunen side eksisterer ikke.  
 
En af anbefalingerne er, at alle skoler tilmeldes f.eks. cyklelistprøve. Skolen har ikke en færdselsko-
taktlærer på nuværende tidspunkt.  
Der er lavet en skoletrafiktest, som er sendt ud til alle skoler. Det har været et forsøg på at få et 
overblik over, hvad der arbejdes med på skolerne ift. færdselsundervisning.  
Alle skoler har i denne forbindelse fået en rapport over, hvordan det ser ud med færdselsundervis-
ningen på alle landet skoler.  
Der kan hentes gratis materialer til  0. – 9. klasse. Der er materialer der omhandler alle fag og opfyl-
der fælles mål i fagene. 
 
En bilfrizone er det en god tænkning, men det kan være svært logistisk at gennemføre Der .  
Næste skridt: Pernille og Carsten udformer et skriv til SB 
 
6. 
Eventuelt (o) 5 min 
 
 
 
Vel mødt! 
Pernille og Carsten 
  


